
Sct. Hans'erne 

Mødet

Dato: 09-01-25

Tidspunkt: 17:00 - 21:10

Titel: Bestyrelsesmøde

Sted: Kirsten - Tingskiftet 59

Gruppe:  Bestyrelse

Deltager: Bent Aage Nielsen

Bent-Ole Christensen

Dorte Andreassen

Elin Fredsted Ravn

Henrik Daugaard

Kirsten Mikkelsen

Lone Rossen

Marlene Sommer Lübeck

Mette Larsen

Sanne Boe Petersen

Afholdt: Ja

Arkiveret: Ja

Dagsorden

1. Valg af dirigent og referent

2. Punkter til beslutning

A) opfølgning på tidligere møder

Afløser for dropboks (Bent og Henrik)

Revyafvikling 2026 (Sanne)

Førstehjælpskursus (Lone) - Murat har tilbudt følgende datoer: 1/3 - 2/3 - 8/3 - 9/3 - 15/3. Alle dage kl 13-17

Jubilæumsfest (Mette og Elin)

B) Investering i genbrugelige drikkebægre til brug ved arrangementer. (15 min)

Miljømæssigt bør vi reducere brugen af engangsservice, når vi holder arrangementer. Valget af papkrus i stedet

for plastik-ølglas ved julearrangementet blev taget godt imod. Det er muligt at købe genanvendelige plastkopper

til en fornuftig pris - eksempelvis 50 stk 360 ml matterede eller 200 ml klare til ca 100 kr. Fordelen ved at bruge

egne plastbægre er at de ikke vejer ret meget og vurderingen er at opvasken af bægrene efter et arrangement

kan klares med et par hurtige vaske derhjemme.  Vi kunne overveje at supplere et sådant indkøb med at

opfordre til at man selv medbringe egne vinglas, hvis man vil slippe for at drikke rødvin af et bæger. 

C) Regnskab - Der vedlægges et foreløbigt regnskab - vi ser ud til at lande tæt på et rent nul

D) Procedure for når vi bestiller folk udefra ift. en evt afbestilling (Sanne) 10. min.

E) Bestyrelsesmiddag den 14 marts. Vi har planlagt et sidste bestyrelsesmøde den 14 marts kombineret med

den årlige bestyrelsesmiddag. Hvem vil påtage sig at finde og booke et passende sted. (10 min)

3. Punkter til drøftelse

Markedsføring. Vi fortsætter diskussionen med udgangspunkt i det vedlagte notat lavet som opsamling på

bestyrelsesmødet i oktober. Vores diskussion kan centreres om nedenstående spørgsmål (30 min)
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Er vi enige i fortællingen om hvad vores forening egentlig er for en størrelse ?

Kan vi definere tre gode grunde til, at man skal være medlem af foreningen ?

Er vi enige i at det er målgruppen 50+ vi vil forsøge at lave initiativer overfor ?

Kan vi blive skarpere på, hvordan vi vil markedsføre ?

Hvordan vil vi i givet fald gribe et “medlem til medlem”-initiativ an ?

Informationsmails / Nyhedsmails. (10 min)

Vi kan oprette nyheder i nyhedsmodulet og disse vises direkte på vores hjemmeside under nyheder. Men bliver

Nyhedsmailen væk i reklamestrømmen. Og skal vi fortsat sende mails med opfordringer til at melde sig til som

almindelige mails ?

4. Kommende arrangementer og tovholdere

21 januar  - foredrag med Cecilia Vanman (Sanne) - Tilslutningen er meget begrænset. Skal vi gennemføre ?

Forårets naturvidenskabelige foredrag (Lone, Elin og Torstein)- vi har tilmeldt os alle 6 foredrag. Nye flyers

forventes modtaget inden længe

Generalforsamling - herunder opfordring til at indsende eventuelle forslag i god tid. - På valg er Lone, Henrik,

Marlene og Sanne. - Suppleanter vælges for et årige perioder så alle tre suppleanter er på valg (Kirsten, Bent Ole

og Dorte) - Bent, Elin og Mette blev valg i 2024 og er derfor ikke på valg i '25. 

Bestyrelsesmiddag  - datoen er fastsat. Hvem finder stedet og booker ?

3 maj - Udflugt til Gyldensten (mette)

5. Eventuelt

Nørklegruppen er startet og ser ud til at fungere efter hensigten. 

Sanne og Lone er tilmeldt frivillig-kurset i foråret. Det afholdes på følgende dage: 1/2 - 3/3 - 8/4 og 14/5. Den 1

februar er en lørdag fra kl 9.30 til 16. Lone er forhindret så det er muligt for en anden at tage den plads.

Tilsvarende er Sanne forhindret den 14 maj og pladsen kan tages af en anden. 

Næste år kan vi ikke bruge "Den røde bygning" på skolen til vores aktiviteter. Det bliver Victoria klubbens lokaler

vi skal bruge. 

Referat

1. Valg af dirigent og referent

Dirigent: Marlene

Referent: Elin

2. Punkter til beslutning:

A) opfølgning på tidligere møder:

Afløser for dropbox (Bent og Henrik):

Bent har flyttet alt fra den gamle dropbox over på et USB - og lagt relevante filer ind i Arkiv på Conventus:
Indkøbslister, manualer, formular vedrørende udlån af headsæt til foreninger. Resten ligger fortsat på  Bents USB.
Henrik kontakter Torben vedrørende eventuel nedlægning af Dropbox. Hvis Torben ønsker at beholde den, er der
hans ansvar. Der må ikke lægges noget nyt ind. Bestyrelsesreferater og regnskaber skal gemmes 5 år tilbage.
Årsregnskaber skal gemmes altid. Der laves en mappe, der hedder Bestyrelsesreferater.

Revyafvikling 2026 (Sanne):

20.01.2025, 14.53 Sct. Hans'erne (Sct.Hans) | Conventus

https://www.conventus.dk/login/loggedin.php?page=moeder/moeder.php 2/8



Der har været møde i styregruppen, og der var absolut stemning for  igen at lave revy, som forventes afviklet i uge
8 i 2026.  Mulige lokaler kunne være på skolen, i Victoriagade eller i sognehuset i Fredens Kirke. Der
er teksforfattermøde i maj. Anette Albér  undersøger vedrørende øvelokale på skolen. Hjemkundskabslokalet skal
også bookes allerede nu på linje med lokaler til foreningens øvrige aktiviteter.  Det bliver problematisk med
madlavningen, hvis vi ikke kan bruge skolen, men det er bedre at booke nu og eventuelt afmelde senere. Dette må
drøftes, når vi ved mere, Styregruppen fortæller, hvilke lokaler de skal bruge hvornår. Bent booker de
relevante lokaler.

Førstehjælpskursus (Lone) - Murat har tilbudt følgende datoer: 1/3 - 2/3 - 8/3 - 9/3 - 15/3. Alle dage kl 13-17:

Der kan være 20 deltagere pr. gang. Det blev besluttet foreløbig  at lave ét kursus, som løber af stablen lørdag d. 8.
marts. Det gentages eventuelt i efteråret, hvis der er stor tilslutning. Lone sikrer lokale i Victoriaklubben og er
tovholder.

Jubilæumsfest (Mette og Elin):

Mette har kontaktet Marienlysthallen angående lørdag d. 30. maj 26, men har endnu ikke fået svar. Til 25-års
jubilæet var der  ca.120 deltagere, og det er vigtigt, at der er plads til mange.  Mødecenter Odense eller
Marienlysthallen kunne være muligheder. Budgettet sidste gang - for 10 år siden - var på 50.000 kr.  Elin
undersøger, hvor mange, der kan være i Mødecenter Odense, og hvordan det ligger prismæssigt. Invitation til at

komme med inputs og deltage i planlægningen lægges ud på hjemmesiden. Punktet kommer på alle
bestyrelsesmøder, hvor indholdet i fejringen naturligvis også skal drøftes.

B) Investering i genbrugelige drikkebægre til brug ved arrangementer. (15 min)

Miljømæssigt bør vi reducere brugen af engangsservice, når vi holder arrangementer. Valget af papkrus i stedet

for plastik-ølglas ved julearrangementet blev taget godt imod. Det er muligt at købe genanvendelige plastkopper

til en fornuftig pris - eksempelvis 50 stk 360 ml matterede eller 200 ml klare til ca 100 kr. Fordelen ved at bruge

egne plastbægre er at de ikke vejer ret meget og vurderingen er at opvasken af bægrene efter et arrangement

kan klares med et par hurtige vaske derhjemme.  Vi kunne overveje at supplere et sådant indkøb med at

opfordre til at man selv medbringe egne vinglas, hvis man vil slippe for at drikke rødvin af et bæger. 

Der var opbakning til, at vi går over til genbrug. Det giver selvfølgelig noget ekstra arbejde, men sender også et godt
signal. Bægrene kan godt opbevares i kælderen i en  pose og i en solid plastikkasse. Der købes både til øl og
til rødvin - 100 styk af hver. Lone undersøger på net og ved Dagrofa.

C) Regnskab - Der vedlægges et foreløbigt regnskab - vi ser ud til at lande tæt på et rent nul

Se vedlagte regnskab. Lone udarbejder forklarende noter til nogle af underpunkterne til  brug ved fremlæggelsen på
generalforsamlingen.

Årets resultat er 16.089 kr. mod de budgetterede 16.000  kr. - altså ganske tæt på. Umiddelbart ser posteringerne
vedrørende teater noget afvigende ud. Det skyldes, at man har valgt at sætte alle teaterbilletter til salg på en gang,
selv om de fordeles på to regnskabsår. De kreative hold har ikke brugt så meget som budgetteret, men revyholdet
har brugt mere.

Der afsættes penge til revy, fordi løn til instruktør m.v. fordeles over to år.  Administrationen har været dyrere end
forventet, derfor afsættes også mere i kommende budget.

Regnskabet - med enkelte rettelser - blev underskrevet af samtlige bestyrelsesmedlemmer.

D) Procedure for når vi bestiller folk udefra ift. en evt afbestilling (Sanne) 10. min.

Den aktuelle sag: Der er kun omkring 25 tilmeldte til foredraget med Cecilie Vanmann. Det er uklart, hvorfor der er
så få tilmeldinger. Måske fordi det er januar, måske for tæt på det tidligere arrangement, måske fordi de koster
penge, måske... .Det blev besluttet, at vi denne gang tager situationen ad notam, annoncerer for foredraget igen og
skriver, at man denne gang er velkommen til at tage et ikke-medlem med til enhedsprisen. 

Hvad er vores principielle holdning? Punktet drøftes på et kommende bestyrelsesmøde.

E) Bestyrelsesmiddag den 14 marts. Vi har planlagt et sidste bestyrelsesmøde den 14 marts kombineret med

den årlige bestyrelsesmiddag. Hvem vil påtage sig at finde og booke et passende sted. (10 min)

20.01.2025, 14.53 Sct. Hans'erne (Sct.Hans) | Conventus

https://www.conventus.dk/login/loggedin.php?page=moeder/moeder.php 3/8



Elin bestiller på Madklubben 

3. Punkter til drøftelse

Markedsføring. Vi fortsætter diskussionen med udgangspunkt i det vedlagte notat lavet som opsamling på

bestyrelsesmødet i oktober. Vores diskussion kan centreres om nedenstående spørgsmål (30 min)

Er vi enige i fortællingen om hvad vores forening egentlig er for en størrelse ? Marlene havde lavet forslag
til nøgleord: Lokal forankret, drevet af frivillige kræfter, fokus på voksne medlemmer, bred vifte af aktiviteter,
fællesskab, 
Kan vi definere tre gode grunde til, at man skal være medlem af foreningen ? En kort definition kunne
være: Lokalt forankret frivilligt fællesskab for voksne.
Er vi enige i at det er målgruppen 50+ vi vil forsøge at lave initiativer overfor? Ja 
Kan vi blive skarpere på, hvordan vi vil markedsføre ? I den interne markedsføring kan man fortsætte
tiltaget med at dukke op på holdene og promovere  foreningens øvrige tiltag. Gymnastikholdene tog godt
imod, så vi kunne gå videre med cykel- og løbeholdene og de kreative hold. Hjemmesiden kunne bruges
mere aktivt.
 I den eksterne markedsføring - er tanken om "member get member" central. Man kunne eventuelt lokke
med et gratis medlemsskab Det er ikke nødvendigvis formålet at få nye medlemmer, men at få medlemmer,
der vil være aktivt med til at drive foreningen. Derrfor giver det stadig mening at forsøge at skaffe nye
medlemmer, selv om vi er mange
Hvordan vil vi i givet fald gribe et “medlem til medlem”-initiativ an ? Marlene og Lone laver en opsamling
og kommer med et sammendrag på næste møde. Det er vigtigt, at man altid gør opmærksom på næste
aktivitet, når man afholder noget.
Forslag til et tiltag: En kombination af gåture afsluttende med mad som madklubben har lavet.

Informationsmails / Nyhedsmails. (10 min):

Vi kan oprette nyheder i nyhedsmodulet og disse vises direkte på vores hjemmeside under nyheder. Men bliver

nyhedsmailen væk i reklamestrømmen. Og skal vi fortsat sende mails med opfordringer til at melde sig til som

almindelige mails ?

Udfordring: Nyhedsmails har en tilbøjelighed til at lande i spamfiltre, så hvad gør vi?

Angående vores hjemmeside, som ikke er så informativ:  Nyhedskalenderen  kan eventuelt lægges på forsiden.
Man kunne eventuelt  sende et nyhedskatalog ud f.eks. en gang i kvartalet - med link til tilmeldingssiden, når det er
relevant  - kombineret med en reminder, når tiden nærmer sig.  Vi mangler at lave et årshjul !! 

Punktet tages op på et kommende møde

4. Kommende arrangementer og tovholdere

21 januar  - foredrag med Cecilia Vanman (Sanne) - Tilslutningen er meget begrænset. Skal vi gennemføre ?

Se ovenfor. Henrik hjælper Cecilie med det tekniske og slæber drikkevarer - Mette, Kirsten og Poul hjælper også. 

Forårets naturvidenskabelige foredrag (Lone, Elin og Torstein) Vi har tilmeldt os alle 6 foredrag. Nye flyers

forventes modtaget inden længe

Lone, Torstein, Anne og Torben fordeler dagene i forhold til at være tovholder.  Elin laver opslag på Facebook. 

Generalforsamling - herunder opfordring til at indsende eventuelle forslag i god tid. - På valg er Lone, Henrik,

Marlene og Sanne. - Suppleanter vælges for et årige perioder så alle tre suppleanter er på valg (Kirsten, Bent Ole

og Dorte) - Bent, Elin og Mette blev valg i 2024 og er derfor ikke på valg i '25. 

Henrik, Lone og Sanne genopstiller til bestyrelsen - Marlene overvejer. Kirsten genopstiller som suppleant Bent-
Ole ønsker ikke at genopstille som suppleant, om Dorte genopstiller, vides ikke.

Vi kan ikke være i Victoriaklubben, Mødecenter Odense kunne være en mulighed eller håndarbejdslokalet. Bent
undersøger mulighederne. Elin undersøger blandt aktive medlemmer, hvem der kunne være interesseret som
suppleant eller bestyrelsesmedlem.
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Bent og Aase forsvinder til næste år. Derfor er det vigtigt, at de sammen laver en oversigt over kontakter,  og over 
hvilket årshjul de arbejder ud fra. Nye er nødt til at kende opgaven.  Fritidsudvalget hører f.eks.  også under
opgaver.

3 maj - Udflugt til Gyldensten (mette)

Intet nyt. Se seneste referat

Nye forslag:

Æbleplukning: Mette har kontakt til et par, der har en  æbleplantage: Man kunne arrangere en udflugt  i det tidlige
efterår med  æbleplukning  og fælles frokost/grill. Mette arbejder videre hermed.

Mette har ligeledes en kontakt, der kan stå for rundvisning på Odense Havn  f.eks.en hverdagsaften  i uge 21.
Mette laver aftale.

5. Eventuelt

Nørklegruppen er startet og ser ud til at fungere efter hensigten. 

Sanne og Lone er tilmeldt frivillig-kurset i foråret. Det afholdes på følgende dage: 1/2 - 3/3 - 8/4 og 14/5. Den 1

februar er en lørdag fra kl 9.30 til 16. Lone er forhindret så det er muligt for en anden at tage den plads.

Tilsvarende er Sanne forhindret den 14 maj og pladsen kan tages af en anden. Mette overvejer. 

Næste år kan vi ikke bruge "Den røde bygning" på skolen til vores aktiviteter. Det bliver Victoriaklubbens lokaler

vi skal bruge. 

Lone: Malerholdet  har kun få deltagere, og instruktøren stopper efter forårssæsonen. Aase og eller Bent
spørger instruktøren og  holdet, om de mon selv kender en ny instruktør eller en fra holdet kan  overtage?

Lone har lavet en mail, som sendes ud til medlemmerne med link til billetkøb på hjemmesiden.  Heri gøres
opmærksom på foredraget med Cecilie Vanmann, gymnastikeventet og teaterforestillingen "Børnene", hvor der
stadig er ledige billetter. 

Afbud til bestyrelsesmøder skal sendes til den, der lægger hus til - af hensyn til madlavningen

Vedhæftede filer:

Markedsføring af Sct Hanserne.docx

Opslag om jubilæum.docx

regnskab (2) (1).xlsx

Referatet

Referat

1. Valg af dirigent og referent

Dirigent: Marlene

Referent: Elin

Afbud fra Bent-Ole og Sanne

2. Punkter til beslutning:

A) opfølgning på tidligere møder:
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Afløser for dropbox (Bent og Henrik):

Bent har flyttet alt fra den gamle dropbox over på et USB - og lagt relevante filer ind i Arkiv på Conventus:
Indkøbslister, manualer, formularer vedrørende udlån af headsæt til foreninger. Resten ligger fortsat på  Bents USB.
Henrik kontakter Torben vedrørende eventuel nedlægning af Dropbox. Hvis Torben ønsker at beholde den, er
det hans ansvar. Der må ikke lægges noget nyt ind. Bestyrelsesreferater og regnskaber skal gemmes 5 år tilbage.
Årsregnskaber skal gemmes altid. Der laves en mappe, der hedder Bestyrelsesreferater, hvor referater fra før
Conventus-tiden lægges.

Revyafvikling 2026 (Sanne):

Der har været møde i styregruppen, og der var absolut stemning for  igen at lave revy, som forventes afviklet i uge
8 i 2026.  Mulige lokaler kunne være på skolen, i Victoriagade eller i sognehuset i Fredens Kirke. Der
er teksforfattermøde i maj. Anette Albér  undersøger vedrørende øvelokale på skolen. Hjemkundskabslokalet skal
også bookes allerede nu på linje med lokaler til foreningens øvrige aktiviteter.  Det bliver problematisk med
madlavningen, hvis vi ikke kan bruge skolen, men det er bedre at booke nu og eventuelt afmelde senere. Dette må
drøftes, når vi ved mere, Styregruppen fortæller, hvilke lokaler de skal bruge hvornår. Bent booker de
relevante lokaler.

Førstehjælpskursus (Lone) - Murat har tilbudt følgende datoer: 1/3 - 2/3 - 8/3 - 9/3 - 15/3. Alle dage kl 13-17:

Der kan være 20 deltagere pr. gang. Det blev besluttet foreløbig  at lave ét kursus, som løber af stablen lørdag d. 8.
marts. Det gentages eventuelt i efteråret, hvis der er stor tilslutning. Lone sikrer lokale i Victoriaklubben og er
tovholder.

Jubilæumsfest (Mette og Elin):

Mette har kontaktet Marienlysthallen angående lørdag d. 30. maj 26, men har endnu ikke fået svar. Til 25-års
jubilæet var der  ca.120 deltagere, og det er vigtigt, at der er plads til mange.  Mødecenter Odense eller
Marienlysthallen kunne være muligheder. Budgettet sidste gang - for 10 år siden - var på 50.000 kr.  Elin
undersøger, hvor mange, der kan være i Mødecenter Odense, og hvordan det ligger prismæssigt. Invitation til at
komme med inputs og deltage i planlægningen lægges ud på hjemmesiden. Punktet kommer på alle
bestyrelsesmøder, hvor indholdet i fejringen naturligvis også skal drøftes, herunder, om vi kunne lave et mere
uformelt set up. 

B) Investering i genbrugelige drikkebægre til brug ved arrangementer. (15 min)

Miljømæssigt bør vi reducere brugen af engangsservice, når vi holder arrangementer. Valget af papkrus i stedet

for plastik-ølglas ved julearrangementet blev taget godt imod. Det er muligt at købe genanvendelige plastkopper

til en fornuftig pris - eksempelvis 50 stk 360 ml matterede eller 200 ml klare til ca 100 kr. Fordelen ved at bruge

egne plastbægre er at de ikke vejer ret meget og vurderingen er at opvasken af bægrene efter et arrangement

kan klares med et par hurtige vaske derhjemme.  Vi kunne overveje at supplere et sådant indkøb med at

opfordre til at man selv medbringe egne vinglas, hvis man vil slippe for at drikke rødvin af et bæger. 

Der var opbakning til, at vi går over til genbrug. Det giver selvfølgelig noget ekstra arbejde, men sender også et godt
signal. Bægrene kan godt opbevares i kælderen i en  pose og i en solid plastikkasse. Der købes både til øl og
til rødvin - 100 styk af hver. Lone undersøger på net og ved Dagrofa.

C) Regnskab - Der vedlægges et foreløbigt regnskab - vi ser ud til at lande tæt på et rent nul

Se vedlagte regnskab. Lone udarbejder forklarende noter til nogle af underpunkterne til  brug ved fremlæggelsen på
generalforsamlingen.

Årets resultat er 16.089 kr. mod de budgetterede 16.000  kr. - altså ganske tæt på. Umiddelbart ser posteringerne
vedrørende teater noget afvigende ud. Det skyldes, at man har valgt at sætte alle teaterbilletter til salg på en gang,
selv om de fordeles på to regnskabsår. De kreative hold har ikke brugt så meget som budgetteret, men revyholdet
har brugt mere.

Der afsættes penge til revy, fordi løn til instruktør m.v. fordeles over to år.  Administrationen har været dyrere end
forventet, derfor afsættes også mere i kommende budget.

Regnskabet - med enkelte rettelser - blev underskrevet af samtlige bestyrelsesmedlemmer.
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D) Procedure for når vi bestiller folk udefra ift. en evt afbestilling (Sanne) 10. min.

Den aktuelle sag: Der er kun omkring 25 tilmeldte til foredraget med Cecilie Vanmann. Det er uklart, hvorfor der er
så få tilmeldinger. Måske fordi det er januar, måske for tæt på det tidligere arrangement, måske fordi det koster
penge, måske... .Det blev besluttet, at vi denne gang tager situationen ad notam, annoncerer for foredraget igen og
skriver, at man denne gang er velkommen til at tage et ikke-medlem med til enhedsprisen. 

Hvad er vores principielle holdning? Punktet drøftes på et kommende bestyrelsesmøde.

E) Bestyrelsesmiddag den 14 marts. Vi har planlagt et sidste bestyrelsesmøde den 14 marts kombineret med

den årlige bestyrelsesmiddag. Hvem vil påtage sig at finde og booke et passende sted. (10 min)

Elin bestiller på Madklubben 

3. Punkter til drøftelse

Markedsføring. Vi fortsætter diskussionen med udgangspunkt i det vedlagte notat lavet som opsamling på

bestyrelsesmødet i oktober. Vores diskussion kan centreres om nedenstående spørgsmål (30 min)

Er vi enige i fortællingen om hvad vores forening egentlig er for en størrelse ? Marlene havde lavet forslag
til nøgleord: Lokal forankret, drevet af frivillige kræfter, fokus på voksne medlemmer, bred vifte af aktiviteter,
fællesskab, 
Kan vi definere tre gode grunde til, at man skal være medlem af foreningen ? En kort definition kunne

være: Lokalt forankret frivilligt fællesskab for voksne.
Er vi enige i at det er målgruppen 50+ vi vil forsøge at lave initiativer overfor? Ja 
Kan vi blive skarpere på, hvordan vi vil markedsføre ? I den interne markedsføring kan man fortsætte
tiltaget med at dukke op på holdene og promovere  foreningens øvrige tiltag. Gymnastikholdene tog godt
imod, så vi kunne gå videre med cykel- og løbeholdene og de kreative hold. Hjemmesiden kunne bruges
mere aktivt.
 I den eksterne markedsføring - er tanken om "member get member" central. Man kunne eventuelt lokke
med et gratis medlemsskab Det er ikke nødvendigvis formålet at få nye medlemmer, men at få medlemmer,
der vil være aktivt med til at drive foreningen. Derrfor giver det stadig mening at forsøge at skaffe nye
medlemmer, selv om vi er mange.
Hvordan vil vi i givet fald gribe et “medlem til medlem”-initiativ an ? Marlene og Lone laver en opsamling
og kommer med et sammendrag på næste møde. Det er vigtigt, at man altid gør opmærksom på næste
aktivitet, når man afholder noget.
Forslag til et tiltag: En kombination af gåture afsluttende med mad som madklubben har lavet.

Informationsmails / Nyhedsmails. (10 min):

Vi kan oprette nyheder i nyhedsmodulet og disse vises direkte på vores hjemmeside under nyheder. Men bliver

nyhedsmailen væk i reklamestrømmen. Og skal vi fortsat sende mails med opfordringer til at melde sig til som

almindelige mails ?

Udfordring: Nyhedsmails har en tilbøjelighed til at lande i spamfiltre, så hvad gør vi?

Angående vores hjemmeside, som ikke er så informativ:  Nyhedskalenderen  kan eventuelt lægges på forsiden.
Man kunne eventuelt  sende et nyhedskatalog ud f.eks. en gang i kvartalet - med link til tilmeldingssiden, når det er
relevant  - kombineret med en reminder, når tiden nærmer sig.  Vi mangler at lave et årshjul !! 

Punktet tages op på et kommende møde

4. Kommende arrangementer og tovholdere

21 januar  - foredrag med Cecilia Vanman (Sanne) - Tilslutningen er meget begrænset. Skal vi gennemføre ?

Se ovenfor. Henrik hjælper Cecilie med det tekniske og slæber drikkevarer - Mette, Kirsten og Poul hjælper også. 

Forårets naturvidenskabelige foredrag (Lone, Elin og Torstein) Vi har tilmeldt os alle 6 foredrag. Nye flyers

forventes modtaget inden længe

Lone, Torstein, Anne og Torben fordeler dagene i forhold til at være tovholder.  Elin laver opslag på Facebook. 
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Generalforsamling - herunder opfordring til at indsende eventuelle forslag i god tid. - På valg er Lone, Henrik,

Marlene og Sanne. - Suppleanter vælges for et årige perioder så alle tre suppleanter er på valg (Kirsten, Bent Ole

og Dorte) - Bent, Elin og Mette blev valg i 2024 og er derfor ikke på valg i '25. 

Henrik, Lone og Sanne genopstiller til bestyrelsen - Marlene overvejer. Kirsten genopstiller som suppleant Bent-
Ole ønsker ikke at genopstille som suppleant, om Dorte genopstiller, vides ikke.

Vi kan ikke være i Victoriaklubben, Mødecenter Odense kunne være en mulighed eller håndarbejdslokalet. Bent
undersøger mulighederne. Elin undersøger blandt aktive medlemmer, hvem der kunne være interesseret som
suppleant eller bestyrelsesmedlem.

Bent og Aase forsvinder til næste år. Derfor er det vigtigt, at de sammen laver en oversigt over kontakter,  og over 
hvilket årshjul de arbejder ud fra. Nye er nødt til at kende opgaven.  Fritidsudvalget hører f.eks. også under opgaver.

3 maj - Udflugt til Gyldensten (Mette)

Intet nyt. Se seneste referat

Nye forslag:

Æbleplukning: Mette har kontakt til et par, der har en  æbleplantage vest for Odense. De vil gerne være med til
at arrangere  Æblets Dag lørdag d. 11. oktober hvor indholdet bliver æbleplukning og fremstilling af æblejuice.
Foreningen kan evt stå for kaffe og formiddagsbrød og fælles frokost med grillpølser og brød. Mette arbejder

videre hermed. Kirsten vil gerne være medhjælper.

Mette har ligeledes en kontakt, der kan stå for rundvisning på Odense Havn  f.eks.en hverdagsaften  i uge 21.
Mette laver aftale.

5. Eventuelt

Nørklegruppen er startet og ser ud til at fungere efter hensigten. 

Sanne og Lone er tilmeldt frivillig-kurset i foråret. Det afholdes på følgende dage: 1/2 - 3/3 - 8/4 og 14/5. Den 1

februar er en lørdag fra kl 9.30 til 16. Lone er forhindret, så det er muligt for en anden at tage den plads.

Tilsvarende er Sanne forhindret den 14 maj og pladsen kan tages af en anden. Mette overvejer. 

Det kommende år kan vi ikke bruge "Den røde bygning" på skolen til vores aktiviteter. Det bliver Victoriaklubbens

lokaler, vi skal bruge. 

Lone: Malerholdet  har kun få deltagere, og instruktøren stopper efter forårssæsonen. Aase og/eller Bent
spørger instruktøren og  holdet, om de mon selv kender en ny instruktør eller en fra holdet kan  overtage?

Lone har lavet en mail, som sendes ud til medlemmerne med link til billetkøb på hjemmesiden.  Heri gøres
opmærksom på foredraget med Cecilie Vanmann, gymnastikeventet og teaterforestillingen "Børnene", hvor der
stadig er ledige billetter. 

Afbud til bestyrelsesmøder skal også sendes til den, der lægger hus til - af hensyn til madlavningen
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